



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/109
2025 香港學界數學及奧數精英賽 – 報名

敬啟者：

2025 香港學界數學及奧數精英賽將於 2025 年 12 月 7 日(星期日)舉行。活動詳情如下：

日期：	2025 年 12 月 7 日(星期日)
比賽時段：	下午 2 時至 6 時(比賽時間：45 分鐘)
地點：	黃大仙聖母小學
費用：	每位\$230，包括：\$130 報名費及\$100 按金 (學校將津貼每位參加者\$100，學生出席比賽後將發還按金，落選學生將獲退還報名費及按金)
名額：	20 名
備註：	1. 本次比賽範圍涵蓋本學年上學期數學課程。 2. 參賽者必須按照就讀學校之年級參賽，可越級挑戰，惟不可降級，違者將被取消資格。 3. 考生必須攜帶准考通知(紙本)及學生證明文件(附相片並列明就讀年級)，如學生手冊或學生證，以供核實參賽資格。 4. 考生須自備鉛筆及擦膠，確保衛生。 5. 比賽期間不得使用任何輔助計算工具。中三至中六組考生可自備計算機，但計算機必須已印上「H.K.E.A.A. APPROVED」或「H.K.E.A. APPROVED」標籤。 6. 比賽期間參賽者不得使用手提電話或任何其他電子器材，進入考場內必須關掉所有通訊工具並放於背包內。

此通告旨在收集家長及學生報名意向，請家長與學生商議報名事宜，稍後將個別通知學生已成為學校的參賽代表。屆時請家長督促同學準時出席。落選學生將獲退還報名費及按金。

如有查詢，請致電 2461 1555 與原禧朗老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十月二十七日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2025-2026/109

2025 Hong Kong Schools Mathematics and Olympiad Elite Competition – Registration

Dear Parents,

The 2025 Hong Kong Schools Mathematics and Olympiad Elite Competition will be held on December 7, 2025 (Sunday). The details of the event are as follows:

Date:	December 7, 2025 (Sunday)
Competition Time:	2:00 PM to 6:00 PM (Competition Duration: 45 minutes)
Location:	Wong Tai Sin Our Lady's Primary School
Fee:	\$230 per student, including a \$130 registration fee and a \$100 deposit (The school will subsidize each participant \$100; the deposit will be refunded after the student attends the competition, and students who do not qualify will have both the registration fee and the deposit refunded.)
Quota:	20
Remarks:	1. The competition will cover the mathematics curriculum of the first semester of this academic year. 2. Contestants must participate according to their school grade; they may challenge at a higher grade but cannot participate at a lower grade. Violators will be disqualified. 3. Candidates must bring their admission notice (in paper form) and student identification documents (with a photo and indicating the grade), such as a student handbook or student ID, for verification of eligibility. 4. Candidates must bring their own pencils and erasers to ensure hygiene. 5. No auxiliary calculating tools may be used during the competition. Candidates from Form 3 to Form 6 may bring calculators, but the calculators must have the "H.K.E.A.A. APPROVED" or "H.K.E.A. APPROVED" label. 6. Contestants are not allowed to use mobile phones or any other electronic devices during the competition. All communication tools must be turned off and stored in bags when entering the examination room.

This notice aims to gather the registration intentions of parents and students. Parents are requested to discuss the registration matters with their children, and students will be individually notified later if they become the school's representatives. Parents are encouraged to ensure that students attend punctually. Students who do not qualify will have their registration fee and deposit refunded.

For inquiries, please contact Mr. Yuen Hei Long at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal

October 27, 2025